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Abstract (en)
The invention relates to a device for fastening installation elements, in particular wall panels on a room wall, comprising a metal rail (1, 2) which
exhibits, on the longitudinal edges of the rear side, a projecting web (3, 3', 4, 4') and an assembly point, said assembly point exhibiting in each case
one hole circle (5, 6) having eight holes which are distributed on the circumference of the hole circle (5, 6) at angular spacings of 45 degrees and
into which fastening parts for the respective installation element can be inserted, and the respective hole circle (5, 6) exhibiting a diameter so that it
corresponds with corresponding spacings of associated holes of the installation element, in particular of the wall panel, and that at least two holes
are provided for fastening the metal rail (1, 2) on a room wall. According to the invention, the device is characterised in that it exhibits two metal rails
(1, 1', 2) which can be displaced relative to one another and in whose respective end region there is arranged a hole circle (5, 6) known per se, and
the spacing of the two hole circles (5, 6) can be changed (12), and fixed, in steps or continuously within a fixed displacement path, and the holes of
the hole circle (5, 6) are designed as radially aligned slots (7). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur Befestigung von Installationselementen, insbesondere Wandscheiben an einer Raumwand, bestehend aus
einer Metallschiene (1,2), die an den Längskanten von der Rückseite einen abstehenden Steg (3,3',4,4') und eine Montagestelle aufweist, wobei
die Montagestelle jeweils einen Lochkreis (5,6) mit acht Löchern aufweist, die im Winkelabstand von 45 Grad auf dem Umfang des Lochkreises
(5,6) verteilt angeordnet sind und in welche Befestigungsteile für das jeweilige Installationselement einführbar sind und der jeweilige Lochkreis
(5,6) einen Durchmesser aufweist, so daß er mit entsprechenden Abständen von zugeordneten Löchern des Installationselementes, insbesondere
der Wandscheibe übereinstimmt und daß zur Befestigung der Metallschiene (1,2) an einer Raumwand wenigstens zwei Löcher vorgesehen sind.
Erfindungsgemäß ist die Vorrichtung dadurch gekennzeichnet, daß sie zwei relativ zueinander verschiebbare Metallschienen (1,1',2) aufweist in
deren jeweiligem Endbereich ein an sich bekannter Lochkreis (5,6) angeordnet ist und der Abstand der beiden Lochkreise (5,6) in Stufen oder
kontinuierlich innerhalb eines festgelegten Verschiebeweges veränderbar (12) und fixierbar ist und die Löcher des Lochkreises (5,6) als radial
ausgerichtete Langlöcher (7) ausgebildet sind. <IMAGE>
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